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REPUBLIKA  H R V A T S K A 

SISAČKO-MOSLAVAČKA ŽUPANIJA 

SREDNJA ŠKOLA TINA UJEVIĆA - KUTINA 

KLASA: 603-03/20-08/01 

URBROJ: 2176-58-20-51 

Kutina, 29. listopada 2020. 

 

Z A P I S N I K 
 

 

20. sjednice Školskog odbora Srednje škole Tina Ujevića (dalje u tekstu: Škola), održane 

29. listopada 2020.. 

 

Članovima Školskog odbora putem elektroničke pošte 28. listopada 2020. dostavljen je 

na proučavanje sav potreban materijal. 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice Školskoga odbora; 

2. Davanje prethodne suglasnosti za zapošljavanje na radno mjesto za nastavnika/cu 

matematike, na određeno, puno radno vrijeme; 

3. Davanje prethodne suglasnosti za zapošljavanje na radno mjesto za nastavnika/cu 

ekonomske skupine predmeta, na određeno, puno radno vrijeme; 

4. Slobodna riječ. 

 

AD 1. 

 

 Usvaja se zapisnik sa 19. sjednice Školskog odbora. 

 

AD 2. 

 

 Daje se prethodna suglasnost za zasnivanje radnog odnosa s Anom Kroupom , na radno 

mjesto nastavnice matematike na određeno, puno  radno  vrijeme uz uvjet polaganja stručnog 

ispita u roku od godine dana  od dana isteka pripravničkog staža. Ugovor o radu na određeno, 

nepuno radno vrijeme sklopiti će se 30. listopada 2020. 

 

AD 3. 

   

 Daje se prethodna suglasnost za zasnivanje radnog odnosa s Marijom Rudec, na radno 

mjesto nastavnice ekonomske skupine predmeta na određeno, puno radno vrijeme uz uvjet 

polaganja stručnog ispita. Ugovor o radu na određeno, nepuno radno vrijeme sklopiti će se 4. 

studenog 2020. 

 

AD. 4 

 Član Školskog odbora Ivan Matković postavio je pitanje: 
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„Da li će se i pod kojim uvjetima iznajmljivati sportska dvorana ( mladim selekcijama 

nogometnog i rukometnog kluba Moslavina, građanima…?“ 

 

Maja Odak, tajnica Školske ustanove dala je odgovor: 

„Nastavno na Vaš upit, odgovaram kako na žalost, zbog trenutne epidemiološke situacije nismo 

u mogućnosti davati u najam školsku športsku dvoranu obzirom nemamo dovoljno tehničkog 

osoblja kojim bi mogli zadovoljiti svim uvjetima koji se od nas traže od strane Hrvatskog 

zavoda za javno zdravstvo, a koji dopis dostavljam u linku ispod da si dodatno proučite. 

 

https://www.hzjz.hr/wp-content/uploads/2020/03/Skolske_sportske_dvorane_18_09.pdf 

 

Naime, obzirom Škola radi u jednoj smjeni, spremačica koja je inače, u normalnim uvjetima 

bila u popodnevnoj smjeni sada radi u jutarnjoj smjeni kako bi za vrijeme odmora između 

satova tjelesne i zdravstvene kulture dezinficirala prostor dvorane, pripadajuće rekvizite i 

svlačionice. 

 

Škola je na početku školske godine tražila suglasnost od nadležnog ministarstva za 

zapošljavanjem dodatnog tehničkog osoblja za vrijeme trajanja izvanredne situacije, međutim 

istu nije dobila. 

 

 

 

                    Predsjednica Školskog odbora:   

                                                              Iva Leško Turkalj 
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